
Geachte (duo) raadsleden,     Lansingerland, 2 september 2020 
 
 
Het presidium heeft dinsdagavond 1 september jl. uitvoerig gesproken over het besluit om per september 
fysiek te gaan vergaderen. Aanleiding hiertoe was de brief van Jan Pieter Blonk waarin hij zijn 
bezorgdheid uitspreekt over dit besluit en voorstelt om voorlopig digitaal te vergaderen. Met deze brief 
informeert het presidium jullie over het aangepaste besluit. 
 
In het presidium is lang en uitvoerig gesproken over het al dan niet fysiek vergaderen. De volgende 
overwegingen kwamen onder andere aan de orde. Een fysieke vergadering heeft een grote meerwaarde 
en de motivatie voor digitale vergaderingen neemt af. De maatregelen die worden getroffen om volgens 
de RIVM-richtlijnen te vergaderen in de raadzaal en in de NH-kerk zijn voldoende geborgd. Aan de andere 
kant is het democratisch onwenselijk als (duo) raadsleden niet kunnen komen, de oproep nog steeds is 
om zo veel als mogelijk thuis te werken en grote groepen te mijden. Tot slot kwam nog aan de orde dat 
omringende gemeenten veelal fysiek vergaderen, er een uitzondering van groepsvorming is gemaakt voor 
vergaderingen van het openbaar bestuur en dat de wet digitale besluitvorming tot 1 november loopt.  
 
Na ampele discussie met respect voor alle meningen is het presidium tot de conclusie gekomen dat het 
voor het fysiek vergaderen vanaf september nog te vroeg is. Concreet zijn de volgende afspraken 
gemaakt: 
 

 De commissie ruimte van 15 september vindt digitaal plaats. De commissies samenleving en 
algemeen bestuur vervallen in september door het ontbreken van agendapunten. 

 De raadsvergadering van 1 oktober vindt eveneens digitaal plaats. Dit is naar verwachting een 
beperkte vergadering vanwege enkel bespreekpunten op de vergadering van cie ruimte en het 
vervallen van de 2 andere commissies.  

 Het presidium spreekt in de vergadering van 22 september nogmaals over fysiek/digitaal 
vergaderen en neemt dan een besluit over het fysiek in de raadzaal of digitaal plaatsvinden van 
de commissievergaderingen van 6,7 en 8 oktober. Daarnaast neemt het presidium dan een besluit 
over het fysiek in de NH-kerk plaatsvinden van de gezamenlijke commissievergadering over de 
begroting op 28 oktober en de raadsvergadering op 29 oktober. Naar verwachting zijn dit 
omvangrijke vergaderingen. Ook is er dan waarschijnlijk meer duidelijkheid over een eventuele 
verlenging van de wet digitale besluitvorming. 

 
Bezoeken raadzaal en/of NH-kerk voor 22 september 
Het presidium begrijpt dat er (duo) raadsleden zijn die vooraf samen met de griffie en facilitaire zaken 
de raadzaal en/of NH-kerk willen bekijken en hoe de afspraken en richtlijnen (zoals o.a. looplijnen, 
zitplaatsen, hygiëne maatregelen) worden vormgegeven. Als jullie dit willen, kunnen jullie dit aangeven 
bij de griffie. Jullie bevindingen kunnen jullie dan via de fractievoorzitter meegeven voor de bespreking 
in de presidiumvergadering van 22 september. 
 
 
Met een vriendelijke groet, 
 
 
Matthijs Ruitenberg, 
voorzitter Presidium 
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